

Gentleman/Egyptian Exchange Disclosure Department

السادة/ إدارة الإفصاح بالبورصة المصربة

Greetings,

Subject: Summary of the Board of directors' resolutions for TAQA Arabia S.A.E (the "Company"), that was held on Thursday, January 18, 2024, at 12:00 PM, at the company headquarter.

To discuss the following Agenda:

Review and discussion of the company's proposed budget for the financial year 2024.

The Board of Directors approved the company's proposed budget for the financial year 2024.

2. Discussion of the proposed schedule of meetings of the company's Audit Committee and Board of Directors during 2024.

The Board of Directors approved the proposed schedule of meetings of the company's Audit Committee and Board of Directors during 2024.

The company confirms that the summary of the board of directors' decisions mentioned above includes all the material information that is required to be disclosed in accordance with the provisions of the Capital Market Law, its executive regulations, and the rules and decisions issued in implementation thereof. This is in compliance with our commitment to apply the rules for listing, maintaining listing, and delisting of securities on the Egyptian Stock Exchange.

Please accept the highest respect and appreciation,

Mohamed Zakaria Al-Askalani

Investor Relations Officer

Cairo, 18 January 2024

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: ملخص قرارات مجلس إدارة شركة طاقة عربية ش.م.م ("الشركة") المنعقد يوم الخميس الموافق ١٨ يناير ٢٠٢٤ وذلك في تمام الساعة الثانية عشر ظهراً (بتوقيت القاهرة)، وذلك بمقر الشركة. وذلك لمناقشة الموضوعات التالية:

١- استعراض ومناقشة الموازنة التقديرية للشركة عن العام المالي ٢٠٢٤.

وافسق مجلسس الإدارة علسي الموازنسة التقديريسة للشسركة عسن العام المالي ٢٠٢٤.

٢- مناقشــــة الجــدول الزمنــى المقتــرح لاجتماعــات لجنة المراجعة ومجلس إدارة الشركة خلال عام . 4. 72

وافق مجلس الإدارة على الجدول الزمني المقترح لاجتماعات لجنة المراجعة ومجلس إدارة الشركة خلال عام ٢٠٢٤.

وتقر الشركة بأن ملخص قرارات مجلس الإدارة المذكور أعلاه يتضمن كافة المعلومات الجوهرسة الواجب الأفصاح عنها وفقاً لأحكام قانون رأس المال ولائحته التنفيذية والقواعد والقرارات الصادرة تنفيذاً لهما، وذلك التزاماً منا بتطبيق قواعد قيد واستمرار قيد وشطب الأوراق المالية بالبورصة المصربة.

وتف ضلوا بقب ول فائق الأحترام والتقدير،،،

مسؤول علاقات المستثمرين

القاهرة في ١٨ يناير٢٠٢٤

TAQA Arabia

G2, El Morshedy St. El Lasilky Area., Maadi, Cairo, Egyon Telephone: (202) 2703 6185 Facsimile: (202) 2703 6187

e-mail: info @taqa.com.eg

شركة طاقة عربية

ج٢ شارع المرشدي – منطقة اللاسلكي ، المعادي، القاهرة، مصر تليفون: ٦١٨٥ (٢٠٢) فاكس: ٦١٨٧ (٢٠٢)

www.taqa.com.eg